

# Seehaus Kulinarik

GRILL  GRILL

## UNSER FLEISCH

Was wir tun, tun wir aus Leidenschaft. Beste Grundprodukte und reine Zutaten bilden die Basis unseres Angebots. Respekt vor Natur und Tier zeichnet unsere Lieferanten ebenso aus wie uns.

In den Restaurants der Kuffler Gruppe bieten wir ausschließlich Fleisch von ausgesuchten Züchtern an, die ihre Rinder mit der notwendigen Nachhaltigkeit aufziehen und schonend verarbeiten. Sie essen bei uns ein Spitzenprodukt aus purer Natur. Wir sind stolz darauf, Ihnen diese Qualität anbieten zu können.




We do what we do out of passion. Only the finest basic products and ingredients provide the basis for our dishes. Just like our suppliers we are passionate about the environment and the animals we use.

Here at the Kuffler Group's restaurants we only offer meat from carefully selected farmers who sustain and care for their cattle in an extremely gentle fashion. At our restaurants we only serve you the finest product around.

We are extremely proud to be able to showcase the quality of the products.

**Maispoulardenbrust, Frankreich  Corn-fed Poulard Breast, France** EUR 22

**Rinderfilet, Bayern 200g  Beef Fillet, Bavaria** EUR 37

**Entrecôte, Bayern 300g  Entrecôte, Bavaria** EUR 37

**Wagyu F1 Hüftsteak, MS 6-9 Australien 200g  Wagyu F1 Sirloin Steak, Australia** EUR 37

**All unsere Steaks servieren wir mit Grillgemüse und Café de Paris Butter. **


All dishes are served with grilled vegetables and Café de Paris butter.

**DIP  DIP each** EUR 2.5

BBQ Sauce  BBQ sauce Schalotten Sauce  Shallots sauce

**BEILAGEN  Side dishes each** EUR 5

Bratkartoffeln	 Grilled potatoes	Selleriepüree	 Celery puree
Pommes	 Fries	Kartoffelpüree	 Mashed potatoes
Petersilienkartoffeln	 Parsley potatoes	Babyspinat	 Baby spinach
Grillgemüse	 Grilled vegetables	Rosmarinpolenta	 Rosemary polenta

Unsere Steak Cuts werden medium zubereitet. Sollten Sie einen anderen Grad wünschen, so lassen Sie uns dies bitte wissen  All steaks are served medium. If you would like it to be cooked in a different way, please do let us know.

**Alle Preise verstehen sich in Euro und inkl. gesetzlicher Mehrwertsteuer.**

**All Prices are in Euro and inclusive VAT.**